
Jaarverslag ChristenUnie Teylingen 2021 

De afdeling ChristenUnie Teylingen is een samenwerkingsverband tussen leden van de 
ChristenUnie woonachtig in Noordwijk, Noordwijkerhout, Sassenheim, Voorhout en Warmond, 
politiek actief in de gemeente Teylingen (Sassenheim, Voorhout en Warmond). 

Het doel van de afdeling is om de doelstellingen van de ChristenUnie te bevorderen en (mede) 
te realiseren op lokaal en provinciaal niveau. Centraal hierin staat het bedrijven van christelijke 
politiek, gegrond op Gods Woord en de levenswijze van onze Heer Jezus Christus, dat geldt op 
alle terreinen van het leven. 

Er waren op 11 maart 2021 in totaal 56 leden (17 in Noordwijk en Noordwijkerhout en 39 in 
Teylingen). Op 3 januari 2022 zijn er 53 leden. Per saldo 3 leden minder in deze periode. De 
volgende mutaties hebben zich voorgedaan: 6 namen zijn verdwenen uit de ledenlijst en er zijn 
3 nieuwe namen voor teruggekomen. Overleden in  2021: Meindert van Hoogstraten. 
Uitgeschreven wegens andere diverse redenen: Ellen Goemaat te Noordwijk, Joost van 
Nieuwkoop te Sassenheim, Elisa Verbree-Grob te Sassenheim, Elles Hoekstein te Voorhout en 
Jaap van Beelen te Voorhout. Nieuwe leden: Robin de Rooij te Noordwijk, Marcel Molenaar te 
Voorhout en Janneke van Beelen-Overduin te Voorhout. Aanvullend: op 6 januari 2021 hebben 
zich al aangemeld: Dirk Barnhoorn en Margriet Barnhoorn-Bakker te Noordwijk.      

De fractie van de ChristenUnie bestond in 2021 uit twee burgercommissieleden en één raadslid. 
Voor de commissie Ruimte was Mirjam Mack-van Bellen onze vaste vertegenwoordigster, en 
voor de commissie Welzijn was dat Joanne de Mooij. Raadslid Frans Nederstigt bemenste de 
commissie Duurzaamheid, Economie en Bestuur (DEB). Daarnaast is hij deze raadsperiode 
voorzitter van de commissie Ruimte. De fractie vergaderde het hele jaar door over de agenda’s 
van de Gemeenteraad en de Commissies. Naast bovengenoemde personen waren daar als 
steunleden ook vaak Henrieke Meerdink, Willem Schutte, Noa Seide en Frans Plevier te 
vinden. Shari van den Hout-Hooi voorzag de fractie van veel adviezen. 

De ChristenUnie is altijd een positief-kritische fractie gebleken, die haar eigen plan trekt. Dat 
betekende bijvoorbeeld dat we in 2021 op een aantal momenten onze steun niet hebben kunnen 
verlenen aan oppositie brede moties of amendementen of bij het indienen van raadsvragen 
omdat we ons niet konden vinden in de inhoud van de voorstellen. 

Bij de behandeling van de Kadernota heeft de fractie een voorstel ingediend om een strategie te 
ontwikkelen om de beschikbare budgetten uit de Algemene Reserve aan te wenden voor met 
andere fracties uit te denken programma’s die onze inwoners ten goede kunnen komen. Dit 
voorstel kon niet alleen rekenen op steun van een aantal andere fracties (waaronder VVD, 
GroenLinks en PvdA) maar ook bij het ambtelijk apparaat en zelfs bij de provincie Zuid-



Holland, die de wethouder financiën een week later verzocht om met een langetermijnstrategie 
te komen voor de Algemene Reserve. 

Mirjam Mack kwam in 2021 steeds dichter bij haar doel om een duurzame oplossing te vinden 
voor de verharding van de Tweede Elsgeesterweg in Voorhout. Ze presenteerde haar voorstel in 
de commissie Ruimte, waarvoor ze van commissie en pers veel lof ontving. Het college, bij 
monde van wethouder Heleen Hooij, was echter nog niet overtuigd, net als een meerderheid 
van de raad, maar in december 2021 ligt er dan toch een voorstel vanuit het college dat in 
februari 2022 hopelijk gaat leiden tot een definitief besluit. Mirjam kan daarmee met recht de 
grote initiator genoemd worden van een beter begaanbare weg. 

Ook Joanne de Mooij leverde in 2021 een aantal aansprekende prestaties. Voorheen was zij al 
degene die bij het college aankaartte dat er in Sassenheim bij sociale huurappartementen 
onterecht extra huur werd geheven voor parkeerplekken én ze wist een motie aangenomen te 
krijgen die de landelijke overheid aanspoorde meer vluchtelingen op te nemen. En recent 
werkte ze met andere partijen een motie uit om meer bomen in Teylingen te realiseren. 

In november vond de Begrotingsbehandeling op een bijzondere manier plaats. Omdat 
raadsvergaderingen volledig fysiek of volledig digitaal moeten (en commissievergaderingen 
‘hybride’ kunnen plaatsvinden) werd éérst een commissievergadering gehouden waar alles 
werd besproken, en daarna op dezelfde avond de raadsvergadering, waar alleen gestemd werd 
over de voorstellen. Dit betekende dat Mirjam als commissielid deze Begroting al vanuit de 
raadszaal kon doen. Hierbij introduceerde ze het principe van de ‘Maatschappelijke Begroting’, 
een jaarlijks terugkerende meting, niet op zaken die de gemeente wel heeft gedaan, maar juist 
op dingen die nog niet zijn gedaan. Zo kunnen we alert blijven dat iedereen wel mee kan 
blijven doen. Het principe van de Maatschappelijke Begroting staat ook in ons 
verkiezingsprogramma. 

De fractie is vooral dankbaar voor het mooie team dat we mogen zijn. Er is keihard gewerkt, 
maar vooral ook veel gelachen. De mensen zijn goed op elkaar ingespeeld en er is altijd ruimte 
voor een luisterend oor. Misschien zijn dat wel de belangrijkste ingrediënten voor een goed 
team.  

Het bestuur van de ChristenUnie afdelingen Teylingen bestond in 2021 uit een voorzitter (Frans 
Plevier te Sassenheim) en een secretaris/penningmeester (Pieter Janssen te Voorhout).  

De voorbereidingen voor de GR2022 in Teylingen door de CU zijn al in volle gang. Helaas zijn  
er in Noordwijk geen initiatieven om deel te nemen aan deze verkiezingen. Wij betreuren dat, 
maar hopen dat onze Noordwijkse leden over vier jaar die stap wel kunnen nemen en zullen 
daaraan graag onze steun verlenen waar mogelijk.  



Tenslotte dient nog vermeld te worden dat er door bestuurs- en fractieleden van de 
ChristenUnie Teylingen is deelgenomen aan de vaker digitale landelijke vergaderingen van de 
ChristenUnie in 2021.  

Secretaris ChristenUnie Teylingen, Pieter Janssen te Voorhout.  
Datum: 3 januari 2022.     

Addendum van de fractievoorzitter Frans Nederstigt:    

Ik ben nu bijna 12 jaar raadslid voor de ChristenUnie. Als fractievoorzitter ben ik 
buitengewoon trots op en tevreden met de manier van optreden van Mirjam en Joanne en van 
de 'nieuwe aanwas' Henrieke, Willem en Noa. Mirjam en Joanne hebben zich in de commissies 
laten gelden als zeer toegewijde, goed voorbereide en capabele deelnemers aan de 
besluitvorming van onze gemeente. Iets waarvan ik weet dat dit ook door de ambtelijke 
organisatie, college en de pers wordt onderschreven. Nu ik als raadslid in maart afzwaai had ik 
me geen betere opvolging kunnen indenken. Onze vurige hoop is natuurlijk die tweede zetel, 
we hebben hier ruimschoots de kwaliteit voor in huis. Ik wens Mirjam dan ook het allerbeste en 
veel zegen toe in haar nieuwe rol als politiek leider van onze lokale ChristenUnie.   


